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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL
NORD

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD DEL DIA 29 DE JUNY DE 2021

En  el edifici de tabacalera en sessió telemática , a les 19:00 hores del día 29 de juny davall
la Presidència del Sr. Alejandro Ramon Alvarez, es va reunir en sessió ordinaria, el Consell de
Districte dels Pobles del Nord, amb l´assistencia   telematica dels components del mateix; pel
Grup municipal Compromis els vocals Josel Duart Tortajada , Ramón Estelles Feliu i Ernesto
Andrés i Miguel   pel Grup municipal Socialista els vocals Manuel Ballester Marco i Manuel
Mellado Rubio, pel Grup municipal Partirt Popular Victor Pons Roger  , no assisteix cap vocal
pel Grup municipal VOX ni del Grup municipal Ciutadans actuan com a Secretari Sr. Francisco
Martín Cruz.

Assisteix  a la sessió  la regidora del Partit Popular María Jose Ferrer San Segundo
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació Acta de la sessió anterior

Abans de l'inici de la sessió el President comunica al representant del Grup Ciutadans Sr.
Jose Mauro Pozo Gómez i a la representat del Grup Popular Sra. Maria Angeles Redondo, que no
ha arribat a Secretària del Consell el seu nomenament, segons ha constatat el Secretari, per la
qual cosa no podran votar, però no obstant això com el Consell és un òrgan de participació els
autoritza a participar en nom dels seus grups polítics, prendre la paraula i defensar les seues
iniciatives.

En otro orden de cosas interviene el vocal Victor Pons del Grupo popular para manifestar
que habría deseado que esta sesión se hubiera celebrado al menos de manera mixta, con presencia
de los vecinos, esperando que la próxima ya pueda realizarse con total normalidad.

Intervé el President per a manifestar que aquesta sessió es va decidir fer-la telemàtica per
major seguretat sanitària i que d'altra banda l'incendi de les instal·lacions elèctriques ocorregut en
l'alcaldia de Carpesa, ha impossibilitant una altra opció. Desitja que la sessió de setembre siga ja
presencial, encara que no pot assegurar que es realitze la citada alcaldia, buscant-se si és
n e c e s s a r i  u n  e m p l a ç a m e n t  a l t e r n a t i u .

Sense que es manifeste cap altra consideració l'acta és aprovada per unanimitat

2 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Partit Popular relativa a eliminar, o en el seu cas delimitar horari, a
les places de pàrquing reservades per a autoritats

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, en su calidad de vocal portavoz del Grupo Municipal del Partido
Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del
Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Desde hace poco, en nuestros pueblos, se han ido estableciendo plazas de parking
reservadas para vehículos oficiales.

Existe una gran dificultad para aparcar en nuestros pueblos, y reservar plazas para
vehículos oficiales es algo que va completamente en contra del bien estar de nuestros vecinos.
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PROPUESTA DE ACUERDO

Primera.- Que se eliminen las plazas reservadas para vehículos oficiales.

Segunda.- En caso de que dichas plazas, estén pensadas para trabajadores del
Ayuntamiento, y atendiendo a la excelente labor que hacen para nuestros ciudadanos, que dichas
plazas queden reservadas única y exclusivamente mientras el citado Ayuntamiento, y por lo tanto
sus trabajadores, están atendiendo al público.

 

DEBAT

Interviene el vocal Victor Pons del Grupo Popular para defender la eliminación de las
plazas reservadas para autoridades colocadas en diversos pueblos, al considerar que es una
contradicción con las politicas defendidas por el equipo de gobierno, y atendiendo a las
dificultades existentes para el aparcamiento de vehiculos en los Pueblos del Norte, que ya obliga
en muchos casos a comportamientos antinormativos de los vecinos para poder estacionar sus
vehiculo de forma cotidiana ( siempre evitando molestias). Si fueran plazas reservadas para
trabajadores del ayuntamiento tendría sentido, pero en ese caso habría que limitar el horario de la
reserva , a la jornada habitual.

Interviene Jose Mauro en representación del Grupo Ciudadanos, presentandose y
manifestando su apoyo a la moción, al considerar que el problema de aparcamiento no solo afecta
als Pobles del Nord, sino a toda la ciudad, Y que el coche presta un gran servicio a muchas
familias tanto en lo laboral como en lo personal y familiar.

Intervé Josep Duart del Grup Compromis per a justificar el rebuig de la moció, perquè ja
esta resolt. En primer lloc no és per a polítics ni autoritats, sinó per a serveis municipals. I que ja
en data 2 de juny l'alcaldessa de Carpesa va sol·licitar que es canviaren les plaques per a coincidir
amb horaris d'oficines municipals. Quant als problemes d'aparcament , no creu que una plaça al
costat de l'Alcaldia influïsca, però és cert que entre tots s'han de buscar solucions. També sabem
tots que la policia segueix una política laxa de compliment de les normes d'aparcament en Els
Pobles, sempre que no es generen molèsties o afecten seguretat viària. Es vota en contra de la
moció, perquè ja està resolt.

Interviene Victor Pons, para alegrase de la solución del problema, pero considra
incoherente votar en contra de algo  en lo que se está de acuerdo.

VOTACIÓ

Queda rebutjada la moció amb un vot a favor ( Grup Popular) i cinc en contra (Compromis
i Partit Socialista)
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3 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Partit Popular sobre implantació de mesures de seguretat en la
corba del Camí Calvari número 1, de Carpesa

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, en su calidad de vocal portavoz del Grupo Municipal del Partido
Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del
Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

En dirección a Benifaraig, nada más pasar el número 1 del camino Calvario de Carpesa,
hay una curva pronunciada a la izquierda.

Esta curva reviste de bastante peligrosidad y se deberían aplicar medidas para evitar que se
produzcan accidentes.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

Primera.- Instalación de señales que avisen de la curva peligrosa.

Segunda.- Pintar el centro de la carretera con línea continua y metros antes de la misma,
una banda ancha de pintura roja advirtiendo del peligro de la curva.

Tercera.- Cuidar de que matorrales adyacentes no impidan la correcta visión del otro lado
de la curva.

Cuarta.- Empezar, de manera inmediata, los trámites para la expropiación del terreno
suficiente para que dicha curva no sea tan pronunciada y peligrosa.

 

DEBAT

Interviene Victor Pons del Grupo Popular para recordar que hace un año ya se presentó y
aprobó una moción solicitando se adoptaran medidas para resolver los problemas de seguridad
vial que gerena dicho tramo de curva. Que con indendencia de que se haga un estudio mas
amplio de toda la carretera, es preciso tomar alguna medida urgente por el riesgo para lo vecinos,
al ser una calzada muy transitada.
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Interviene Ernesto Andrés del Grupo Compromis, para recordar que ya se adoptó alguna
medida señaletica de forma urgente, pero que efectivamente, no ha sido suficiente. Se esta
preparando un estudio de pacificación del tráfico de todo el camino, similar al adoptado para la
carretera de la piscina. Es cierto que esto tardará un poco mas, pues incluso se pueden expropiar
terrenos para mejorar la citada curva. Se esta en ello, por tanto se vota en contra.

Interviene Victor Pons que vuelve agradecer que se coincida con la problematica expuesta,
y vuelve a extrañarse de que se vote en contra. Es cierto que se puso alguna señal nueva, pero  so
ha servido para nada y coincide que se debe solucionar el trazado de la curva.

VOTACIÓ

Sotmesa la moció a votació és rebutjada amb un vot a favor (Grup Popular) i cinc en contra
( Compromis i Partit Socialista)

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Partit Popular sobre major presència policial en les Pedanies del
Nord.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, en su calidad de vocal portavoz del Grupo Municipal del Partido
Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del
Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Desde hace un tiempo, estamos comprobando como los robos en domicilios están
aumentando en las pedanías del norte. Más concretamente en la pedania de Massarrojos y sus
zonas de urbanizaciones están sufriendo un oleada de asaltos en viviendas. 

Los vecinos están cansados y atemorizados por esta situación. Y la sensación de
indefensión es muy grande debido a que cuando llaman a la PLV para que atienda un caso, tardan
de media más de 30 minutos en acudir.

Por todo lo expuesto, presentamos la siguiente:

 

PROPUESTA DE ACUERDO
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Primera.- Instar a la Delegación de protección ciudadana a que aumente la presencia
policial en el conjunto de pedanías del norte.

Segunda.- Que exista una patrulla de la PLV fija en horario nocturno en las pedanías de
Massarrojos para atender de manera inmediata en caso de robo.

 

DEBAT

Interviene María Ángeles Redondo del Grupo Popular, para defender la importancia de la
moción presentada. En los últimos tiempos se ha incrementado los robos en domicilios en
Massarrojos y otros Pueblos del Norte, generando una sensación de inseguridad entre los
vecinos. Se solicita se refuerce la presencia policial ya que en comparación con otras zonas de la
ciudad su número es menor. Ya hace casi dos años en este Consejo se trató un tema similar y se
acordó un aumento de la presencia policial y un incremento de los retenes para asegurar una
mayor velocidad de respuesta. No conocemos que medidas se adoptaron.

Interviene Jose Mauro del grupo Ciudadanos apoyando los argumentos expuestos y
ampliando esa queja al resto de la ciudad.

Interviene Manuel Mellado del Grupo Socialista para manifestar su rechazo a la moción
por los siguientes motivos:

Durant l'horari de matí, vesprada i nit s'atenen les reclamacions que es produeixen per part
dels efectius adscrits a la Unitat corresponent. En aquestes pedanies hi ha servei de policia de
proximitat en torn de matí i vesprada.

A la nit en Massarrojos entre les 22.00 i les 6.00 una patrulla realitza vigilància amb
caràcter discrecional tots els dies com a prevenció per a evitar actes delictius.Per part de la
Policia Local tant la Unitat de Districte com la Unitat UCOS estan realitzant contínues labors de
control i vigilància en la zona per a vetlar per la convivència i la seguretat..En aquest Districte hi
ha vigilància policial les 24 hores. Existeix una estreta i permanent coordinació i col•laboració
amb la Guàrdia Civil de Moncada.

Finalment assenyalar l'esforç que està realitzant aquest equip de govern per a incrementar
la plantilla de la Policia Local, minvada després d'un període de deu anys en què el Partit Popular
no havia convocat oposicions per a cobrir places d'agents. Sent l'últim procés selectiu que va
convocar, el de l'any 2006 i van haver de passar tres anys fins que es van incorporar els 13 agents
que l'havien superat. Període durant el qual la plantilla anava envellint amb el que es va produir
un minvament d'efectius per jubilació i passe a 2a activitat, que es va fer patent en anys
posteriors.

En canvi, en els últims 5 anys ja s'han convocat tres processos d'oposició i està en les seues
fases finals l'últim, que permetrà la incorporació de 234 agents l'any vinent quan finalitzen el curs
de formació preceptiu. Aquests nous efectius aniran destinats, en la seua majoria, a exercir labors
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de Policia de Barri, que és una de les prioritats de la Delegació de Protecció Ciutadana. D'altra
banda, ja està en previsió una altra convocatòria destinada a cobrir les places que s'hagen quedat
vacants pels processos de jubilació durant aquest període.

Interviene María Ángeles Redondo del Grupo Popular, para decir que ya se sabe que hay
efectivos policiales, pero que lo que se solicta es que se refuercen ante el aumento de delitos. Es
necesario no solo mas plazas ( la cobertura por la noche en Massarrojos es insufciente) sino que
se agilicen los tramites para su incorporación al servicio lo mas rapidamente posible ( por
ejemplo la oferta del año 2020 todavia no se han convocado).

Interviene Manuel Mellado del Grupo Socialista para manifestar que ya se está haciendo
un esfuerzo, pero que todo policia nuevo debe realizar un curso de formación previo y se espera
que el próximo año se incorporen.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la moció és rebutjada per un vot a favor (Grup Popular ) i tres en contra
(Partit Socialista i Compromis).

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Partit Popular sobre construcció diferents de Punts de
Subministrament d'Aigua per a Tancs de Polvoritzar.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, en su calidad de vocal portavoz del Grupo Municipal del Partido
Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del
Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN: 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

En nuestros pueblos la actividad agrícola es muy importante. Numerosos vecinos se
dedican en exclusiva al cuidado de sus campos. Para ello, es imprescindible facilitarles algunas
de las tareas que a diario realizan. Construir puntos en donde el agricultor pueda llenar de agua
los tanques de su tractor, con toda seguridad tanto para él, como para el resto de vecinos, como
para el medioambiente, es una necesidad imperiosa.

 

PROPUESTA DE ACUERDO
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Primera.- Construcción distintos de Puntos de Suministro de Agua para Tanques de
Pulverizar, contando con todas las medidas de seguridad necesarias, y facilidades para que
agricultores, vecinos y medio ambiente se vean beneficiados.

DEBAT

Interviene Victor Pons del Grupo Popular para defender la moción que solo busca ayudar a
los agricultores dels Pobles del Nord a realizar su trabajo facilitando puntos de agua para la
pulverización de los campos. La propuesta que se hace es viable y espera que no se pase la pelota
del problema al Consell Agrari Local u otra entidad.

Interviene Manuel Ballester del grupo socialista para argumentar el rechazo de la moción
por los siguientes motivos:

Se ha recibido comunicación del Consell Agrari Municipal sobre este mismo asunto,
solicitando dos puntos de suministro desde la red de agua de baja presión, en la Ronda Nord, para
desde ahí conducir el agua hasta los puntos de carga de tanques de productos fitosanitarios que el
ConsellAgrari Municipal tiene previsto instalar.

Por parte del Servicio del Ciclo Integral del Agua se ha estudiado el asunto con EMIVASA
y se ha preparado una valoración económica de las 2 conexiones para suministro de agua de Baja
Presión   (agua no potable para usos secundarios) a realizar por EMIVASA y a costear por el
Consell Agrari Municipal.

Desde estas dos conexiones se deberán instalar las conducciones hasta los puntos de
suministro que deberá disponer y diseñar el Consell Agrari Municipal considerando los
condicionantes medioambientales de los productos agrícolas a manejar, así mismo las
condiciones de ejecución de las canalizaciones y el funcionamiento y gestión del sistema de
carga de tanques agrícolas serán responsabilidad del Consell Agrari Municipal.

Interviene Victoer Pons del Grupo Popular para solicitar si se podría tener acceso al
estudio por si se puede colaborar. Tambien le preocupa si esta solución puede suponer un gasto
para los agricultores. Piensa que su propuesta de tanques que recojan agua de las acequias, es
mas asequible y barata y sin necesidades de canalizaciones. Pregunta si se utilizará agua potable.

Interviene Manuel Ballester del Grupo Socialista para contestar que no es agua potable, y
que la propuesta no está en fase de estudio, sino que ya estan en marcha los tramites
administrativos.

Intervé el President, en la seua condició de vicepresident del Consell Agrari Municipal, per
a ampliar la informació. Manifesta que van ser els propis agricultors els que van proposar a
través dels processos participatius i van votar aquesta mesura, que es pagarà pel Consell Agrari
Municipal. Respecte de l'aigua procedeix de la xarxa de baixa pressió, ( pous de titularitat
municipal), i que han sigut els tècnics municipals del Cicle Integral de l'Aigua els que han
proposat aquesta solució en disposar de tota la informació sobre els recursos hídrics a
disposició municipal. D'altra banda l'aigua és un recurs, i per tant té un preu, que encara s'aquesta
estudiant.
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VOTACIÓ

Sotmesa a votació la moció és rebutjada amb un vot a favor (Grup Popular) i cinc en contra
(Compromis i Partit Socialista).

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000169-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Ciutadans sobre la tanca metàl·lica alçada entre la
futura promoció d'habitatges i la CV315 en Benifaraig

NARCISO ESTELLES ESCORIHUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  ANTONIO SUBIELA CHICO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD. 

Levantada la suspensión temporal del PAI de Benifaraig, objeto de polémica por la valla
metálica de 100 metros de longitud levantada por el promotor entre la futura promoción de
viviendas y la CV315,

¿Es el Ayuntamiento también partidario de que se mantenga la citada valla como ha
declarado la Diputación de Valencia?

¿De qué manera se tiene previsto minimizar el impacto visual de la valla una vez
terminado todo el proyecto?

¿Se va a instar al promotor a cambiar la valla por otras medidas que disminuyan el ruido de
la carretera hacia las nuevas viviendas con un impacto visual y paisajístico más amable y acorde
con el entorno?

RESPUESTA:

CARLOS ANTONIO FERNANDEZ PLA - COORDINADOR/A GENERAL DE
DESENVOLUPAMENT URBANO I HABITATGE - ÀREA DE DESENVOLUPAMENT I
RENOVACIÓ URBANA I HABITATGE

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTIRTO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

El levantameinto de la suspensión temporal aprobado recientemente corresponde al PAI
para el desarrollo de la UE-A del PRI de Benifaraig. En este PAI no hay ninguna valla, ni
prevista ni evidentmente ejecutada, ya que el PAI estaba en suspensión , por tanto, sin ejecutar,  y
tampoco está ubicado juntao a la CV315.
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7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Partit Popular sobre previsió i mesures obertura Centres
Municipals d'Activitats per a Persones Majors en els Pobles del Nord.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

Una vez levantado por parte del Gobierno de España el Estado de Alarma, y con relación a
la actualización Medidas Covid-19 establecidas por la Conselleria de Sanidad dependiente de la
Generalitat Valenciana, realizamos la siguiente 

PREGUNTAS 

•¿Qué previsión tiene el Ayuntamiento para la reapertura de los Centros Municipales de
Actividades para Personas Mayores en les Pobles del Nord, así como las medidas de carácter
preventivo para garantizar la seguridad de nuestr@s mayores? Detallen pormenorizadamente.

RESPUESTA:

MARIA PILAR BERNABE GARCIA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
DESENVOLUPAMENT INNOVADOR DELS SECTORS ECONÒMICS I OCUPACIÓ

CONTESTACIÓN A LAS PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR
PONS ROGER, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD:

¿Qué previsión tiene el Ayuntamiento para la reapertura de los Centros Municipales
de Actividades para Personas Mayores en els Pobles del Nord, así como las medidas de
carácter preventivo para garantizar la seguridad de nuestr@s mayores? Detallen
pormenorizadamente.

En fecha 9 de mayo finalizó en estado de alarma y las autoridades sanitarias y la
Generalitat han publicado diversas Resoluciones que permiten la reapertura de los Centros de
Mayores, con precauciones y medidas precisas para evitar contagios por Covid-19.

Es por esto por lo que se ha elaborado desde el Servicio de Envejecimiento Activo un 
“Protocolo de medidas prevención sanitaria por la Covid-19 para la reapertura de los
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 aprobado porCentros Municipales de Actividades de Personas Mayores (CMAPM)”
RESOLUCIÓN de la Concejala de Envejecimiento Activo en fecha 31 de mayo de 2021. Este
protocolo recibió el visto bueno del Servicio Municipal de Medicina Laboral, de la Sección de
Prevención de Riesgos Laborales y asimismo, de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud
Pública. Puedes solicitar acceso al expediente para conocer con detalle las las medidas de
carácter preventivo para garantizar la seguridad.

Igualmente, como debe conocer, este protocolo fue presentado en el Consell Consultiu de
les Persones Majors en fecha 13 de mayo-2021, en Asamblea de Presidentas y Presidentes de
CMAPM en fecha 18 de mayo-2021 e informado en el Consell Municipal de les Persones Majors
de la Ciutat de València, en fecha 4 de junio-2021. Ha sido remitido a todas las Juntas Directivas
de los CMAPM y está expuesto para información de todas las personas que visiten los CMAPM.

La previsión es abrir los CMAPM en el mes de junio progresivamente y cumpliendo este
protocolo de medidas preventivas. Contamos con el apoyo de un equipo de personal Ecovid (un/a
profesional para garantizar la aplicación de estas medidas) y de las Juntas Directivas.

Por otro lado actividades han sido ofrecidas a todos y cada uno de los CMAPM, hasta
iniciar las vacaciones de verano en agosto las actividades de teatro, música, deporte, culturla,
desarrollo cognitivo, alimentación saludable y manejo medicación; transporte, ocio y tiempo
libre.

Para realizar dichas actividades, deberán inscribirse cada uno de los CMAPM, también en
le Oficina Municipal de Atención a las Personas Mayores (OMAM, Amadeo de Saboya, 11),
siendo que todos los centros de la ciudad reciben el mismo tratamiento en lo referido al acceso a
los servicios públicos de envejecimiento activo.

 

 

 

 

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Partit Popular sobre augment en el nombre de contenidors en via
pública en els Pobles del Nord de València.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.
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En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes

 

PREGUNTAS

 

¿Número total de contenedores incrementados en les Pobles de Nord de Valencia?
¿Objetivo y líneas generales de este aumento de contenedores? Desglose por tipo de
contenedor, ubicación y por Pobles del Nord
¿Por el Servicio de Gestión de Residuos y Limpieza se ha informado de estas actuaciones a
las Alcaldías de les Pobles del Nord? ¿Se prevé continuar con campañas informativas para
la correcta gestión de los residuos dirigidas a los vecinos de les Pobles del Nord ?
¿Los vecinos de les Pobles del Nord han participado en el proceso de elección de la mejor
ubicación para este incremento de contenedores?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

¿Número total de contenedores incrementados en els Pobles de Nord de València?
¿Objetivo y líneas generales de este aumento de contenedores? Desglose por tipo de
contenedor, ubicación y por Pobles del Nord 

S’adjunta quadre de la distribució de l’augment del nombre i tipus de contenidors per a la
recollida selectiva de residus d’envasos i de paper-cartó en cada un dels pobles del Nord de
València. L’objectiu és facilitar la separació dels residus depositats als diversos tipus de
contenidors i d’esta manera augmentar les quantitats de residus separats que no aniran a abocador
perquè es reciclen i tornen a ser matèries primeres de producció, augmentant la circularitat dels
materials. (ANNEX I) 

Se adjunta cuadro de la distribución del aumento del número y tipo de contenedores para
la recogida selectiva de residuos de envases y de papel-cartón en cada uno dels Pobles del Nord
de València. El objetivo es facilitar la separación de los residuos depositados en los diversos
tipos de contenedores y de este modo aumentar las cantidades de residuos separados que no irán
al vertedero porque se reciclan y vuelven a ser materias primas de producción, aumentando la
circularidad de los materiales. (ANEXO I) 

 

¿Por el Servicio de Gestión de Residuos y Limpieza se ha informado de estas actuaciones
a las Alcaldías de els Pobles del Nord? ¿Se prevé continuar con campañas informativas para
la correcta gestión de los residuos dirigidas a los vecinos de els Pobles del Nord?
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¿Los vecinos de els Pobles del Nord han participado en el proceso de elección de la
mejor ubicación para este incremento de contenedores?

L’actuació ha estat publicada al geoportal de l’Ajuntament de València en fase prèvia a la
instal·lació i comunicada expressament a les alcaldies de cada poble, de manera que totes les
ubicacions han sigut consensuades amb estes.

Sí, efectivament es preveu fer campanyes generals informatives per a la correcta gestió
dels residus a tota València i s’inclourà, per suposat al veïnat de Pobles del Nord.

El veïnat ha pogut participar i seguix podent fer propostes per a millorar les ubicacions
dels contenidors per qualsevol canal d’entrada de suggeriments per tal de millorar la ubicació
d’estos.

 

La actuación ha sido publicada en el geoportal del Ayuntamiento de València en fase
previa a la instalación y comunicada expresamente a las alcaldías de cada pueblo, de forma que
todas las ubicaciones han sido consensuadas con estas. 

Sí, efectivamente se prevé hacer campañas generales informativas para la correcta gestión
de los residuos en toda València y se incluirá, por supuesto al vecindario de Pobles del Nord.

El vecindario ha podido participar y sigue pudiendo hacer propuestas para mejorar las
ubicaciones de los contenedores por cualquier canal de entrada de sugerencias para mejorar la
ubicación de estos.

  

ANNEX I - AUGMENT NOMBRE CONTENIDORS POBLES DEL NORD 
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##ANEXO-1782794##
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9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Partit Popular sobre la reunió de la Regidora de Pobles amb la
Secretària Autonòmica de Salut Pública

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

Recientemente hemos tenido constancia de la reunión telemática mantenida entre la
concejala de pueblos de Valencia, Lucia Beamud y la secretaria autonómica de Salud Pública,
Isaura Navarro, para hablar sobre la fiesta patronales de las pedanías de Valencia para este
próximo verano. Es por ello que realizamos las siguientes:

PREGUNTAS

 

¿Tiene previsto celebrar las fiestas patronales de los pueblos de Valencia en su calendario
habitual?
En caso afirmativo ¿Va a existir algún tipo de restricción al respecto? Detallen
pormenorizadamente
¿Se van a celebrar espectáculos pirotécnicos?
En caso afirmativo ¿Va a existir algún tipo de restricción al respecto? Detallen

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

Des del Servici de Pobles de València, s’estan tramitant actualment activitats
culturals,principalment de la subvenció SARC als Pobles, per al mes de juny.Respecte a aquests
actes s’han adoptat les mesures que detalla la Resolució de 22 demaig de 2021, de la consellera
de Sanitat Universal i Salut Pública, per la quals’acorden mesures en matèria de salut pública en
l’àmbit de la Comunitat Valenciana, aconseqüència de la situació de crisi sanitària ocasionada
per la Covid-19, per al períodeentre el 24 de maig de 2021 i el 7 de juny de 2021., i que son mes
concretament lessegüents:a) Establiment de butaques o seients preassignats, mantenint un seient
de distància en lamateixa fila en cas de seients fixos o compliment amb la distància interpersonal
de 1,5metres excepte convivents i grups màxims de 10 persones.b) Establiment d’entrades i
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eixides escalonades i ordenació del moviment d’assistentsamb senyalització del sentit de
circulació o barreres físiques que delimiten els circuits.c) No es permet fumar o ús de qualsevol
altre dispositiu d’inhalació de tabac, pipesd’aigua, pipes o assimilats, inclosos cigarrets
electrònics o vapeo.Com que eixes mesures estan vigents fins el 7 de juny, en el moment en que
s’aprove ipublique per part de la Conselleria de Sanitat la corresponent Resolució sobre
mesuresen matèria de salut pública en l’àmbit de la Comunitat Valenciana, a conseqüència de
lasituació de crisi sanitària ocasionada per la Covid-19, s’estudiarà la possibilitat decelebrar les
activitats culturals i esportives en els Pobles de València així com lesmesures a adoptar.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Partit Popular relativa a sot i trapa en C/ Losa del Obispo amb C/
Massamagrell de Benifaraig

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

Nos consta que muchos vecinos se están quejando por una trampilla que lleva tapando
durante meses un bache en la C/ Llosa Obispo con C/ Massamagrell de Benifaraig.

1.- ¿Tiene constancia el Ayuntamiento de estas numerosas quejas?

2.- ¿Piensa poner solución a este problema? ¿Cuándo y cómo?

RESPUESTA:

CARLOS ANTONIO FERNANDEZ PLA - COORDINADOR/A GENERAL DE
DESENVOLUPAMENT URBANO I HABITATGE - ÀREA DE DESENVOLUPAMENT I
RENOVACIÓ URBANA I HABITATGE

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

Se trata de una arqueta de telecomunicaciones de la comunidad de vecinos. En el momento
que se detectó el problema se envio oficio a la comunidad para que proceda a su reparación.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Partit Popular sobre plaques solars en Ajuntaments de Pobles del
Nord



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 29 DE JUNY DE 2021 17

1.  

2.  

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

En algunos Ayuntamientos pedáneos se han instalado placas fotovoltaicas.

1.- ¿Nos pueden detallar en qué Ayuntamientos ya están funcionando a pleno rendimiento
estas placas, y en cuales está previsto su implantación? Por favor, indiquen calendario
aproximado de instalación de placas en los Ayuntamientos que todavía no las tengan instaladas.

2.- ¿Nos pueden facilitar el presupuesto de esta instalación?

3.- ¿Nos pueden facilitar cuantos kilovatios están generando dichas placas? Por favor,
especifiquen cada uno de los Ayuntamientos con placas por separado.

4.- ¿Nos pueden facilitar las facturas de luz eléctrica de los Ayuntamientos, para que
podamos comprobar la eficiencia energética de dichas placas?

RESPUESTA:

ALEJANDRO RAMON ALVAREZ - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD

PREGUNTES QUE PRESENTA EL VOCAL VÍCTOR PONS ROGER, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP POPULAR, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

En alguns Ajuntaments pedanis s'han instal·lat plaques fotovoltaiques.

1.- Ens poden detallar en quins Ajuntaments ja estan funcionant a ple rendiment aquestes
plaques, i en quals està previst la seua implantació? Per favor, indiquen calendari aproximat
d'instal·lació de plaques als Ajuntaments que encara no les tinguen instal·lades.

S'han instal·lat plaques fotovoltaiques en les pedanies de la Torre, Carpesa (en l'edifici de
l'Alcaldia i en la Universitat Popular) i en El Palmar.

Està prevista la instal·lació de plaques fotovoltaiques en dos edificis municipals de
Benifaraig (Alcaldia i Casino). L'execució es durà a terme al llarg del 2021.

2.- Ens poden facilitar el pressupost d'aquesta instal·lació?

Els pressupostos d'execució de les instal·lacions van ser:

   Alcaldia de Carpesa: 20.445,43 €
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2.  
3.  
4.  

1.  
2.  
3.  
4.  

   Universitat Popular de Carpesa: 18.186,53 €
   Alcaldia de la Torre: 23.105,28 €
   Poliesportiu El Palmar: 39.968,71 €

3.- Ens poden facilitar quants quilowatts estan generant aquestes plaques? Per favor,
especifiquen cadascun dels Ajuntaments amb plaques per separat.

La potència de les plaques fotovoltaiques per a cada instal·lació és la següent:

 Alcaldia de Carpesa: 10 kW (12,3 kWp)
 Universitat Popular de Carpesa: 12,5 kW (14,4 kWp)
 Alcaldia de la Torre: 15 kW (17,8 kWp)
 Poliesportiu El Palmar: 44,5 kW (51,06 kWp)

4.- Ens poden facilitar les factures de llum elèctrica dels Ajuntaments, perquè  puguem
comprovar l'eficiència energètica d'aquestes plaques?

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Partit Popular sobre bosses de fem en papereres

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

Hemos recibido quejas de algunos vecinos al constatar que las papeleras de la calle ya no
tienen bolsa de basura.

1.- ¿Nos pueden detallar a qué es debido este cambio, y por qué ya no se están instalando
bolsas de basura en las papeleras?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

1.- ¿Nos pueden detallar a qué es debido este cambio, y por qué ya no se están
instalando bolsas de basura en las papeleras?

 La responsabilitat de portar bosses correspon a les persones que en necessiten fer ús. 

La responsabilidad de llevar bolsas corresponde a las personas que necesitan hacer uso.
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Partit Popular sobre autoritzacions d'ocupació via pública per a
actes culturals

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

1.- ¿Nos pueden pasar una relación de todos y cada uno de los permisos de ocupación de
vía pública que se dieron para actos culturales en els pobles de nord durante el año 2020?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta: Ocupación vía pública para actos culturales.

Durante el año 2020 se tramitó un expediente (2312/2020/71) con Resolución VC-362 de
fecha 5/08/2020 de ocupación del dominio público para la celebración de la actividad de III
Muestra de Bandas de los Pueblos del Norte.

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

Per part del Servici de Pobles de València s’han tramitat en 2020 els expedientsd’ocupació
de via pública als Pobles del Nord que es detallen a continuación:

EXPEDIENTS OCUPACIÓ POBLES NORD 2020

POBLE                      EXPEDIENT                                   CELEBRACIÓ

BENIFARAIG           FESTA AL CARRER                         5 AGOST 2020

BENIFARAIG           TIR 42 SALVES                                 5 AGOST 2020

BENIFARAIG           FESTES NADAL                               11 I 19 DESEMBRE 2020

BENIFARAIG           FESTIVITAT REIS                             5 GENER 2021
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BORBOTÓ                DIA HISPANITAT                              12 OCTUBRE 2020

BORBOTÓ                MUNTATGE ARBRE NADAL         19 DESEMBRE 2020

CARPESA                 SANT ANTONI CARPESA                2 FEBRER 2020

CARPESA                 CAVALCADA REIS                            5 GENER 2021

MASSARROJOS      DIA DE LA PAU                                 30 GENER 2020

MASSARROJOS      CALDERETES                                    16 FEBRER 2020

MASSARROJOS      SETMANA CULTURAL                     14 NOVEMBRE 2020

MASSARROJOS      FESTA GRAN                                      1 AGOST 2020

MASSARROJOS      FIRA NADAL                                       26 I 27 DESEMBRE 2020

MASSARROJOS      CALVALCADA REIS                           5 GENER 2021

14 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

15 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

Intervé representant de la Societat Musical de Benifaraig per a sol·licitar major implicació
dels representants dels grups polítics en el funcionament dels Grups de Treball del Consell de
Districte de Pobles del Nord per a dinamitzar les activitats culturals.

 

 

 I no havent mes assumptes a tratar s´alça la sessió sent les  20:50 hores,  extenent-se la
present Acta, que firma amb mi la Presidencia, de tot axió com a Secretari done fe.


